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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Így épül a megújuló Magyarország? Inárcson 
napelemeket telepítenek fakivágással?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Egészen hihetetlen jelenségre hívták fel a figyelmemet a minap. Egy inárcsi beruházás során - az 
EZRT-SOLAR Finance Kft. kapcsán -, két olyan vállalkozás jelenik meg, amelynek a tulajdonosa 
az egyesült arab emírségekbeli R.D.R. Solar FZC, illetve a VIRGIN SOLAR Kft.

Eddig nem is lenne probléma, hiszen a megújuló energiaforrások telepítése mindig előremutató. 
Kivéve akkor, ha ez fakivágásokkal jár. Mégpedig ennél a 156 hektáros beruházásnál ezt tervezik. 
Ebből nagyjából 10 hektárnyi lesz az, ami az erdőt érinti, viszont helyi vadászok szerint, ez az irtás 
a nagyvadak vonulását is megzavarná, illetve az érintett erdő egyébként véderdőként funkciónál, 
ami a homokos talaj miatt elengedhetetlen a homokviharszerű természeti jelenségek 
megakadályozása miatt.

https://inarcs.asp.lgov.hu/partnersegi-tajekoztato-telepulesrendezesi-eszkozok-modositasa-
naperomu-park-letesitese-kapcsan?
fbclid=IwAR2goSAi4dViQDoHXSGnBXa_TFz3lAs0ZDknG0xXQhTFIyCj9j3GxKzqbfc

„Inárcs közigazgatási területén két darab 49,9 MW teljesítményű naperőmű park telepítése 
tervezett az EZRT-SOLAR FINANCE Kft. és VIRGIN SOLAR Kft. beruházásában. A tervezett 
létesítmény összesen 155,90 ha-os terület igénybe vételével jár, mely elhelyezésére a 4604 j. 
Soroksár-Örkény összekötő úttól északra eső, jellemzően erdő és mezőgazdasági hasznosítású 
területek adhatnak lehetőséget. A beruházás megvalósításához szükséges a hatályos 
településrendezési eszközök módosítása. Inárcs Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a 
támogatta a két naperőmű park létesítését, a beruházás megvalósításának tervezett helyszínét, 



valamint kiemelt fejlesztési területté nyilvánította a területet és kezdeményezi a településrendezési 
eszközök módosítását.”

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy kívánnak-e valamit tenni annak 
érdekében, hogy a beruházás is megvalósulhasson, de elkerülhető legyen a fakivágás? Ha 
mégis itt történik meg a beruházás, akkor mikor és hol tervezik a kivágott fák pótlását? 
Mégiscsak a 21. században élünk és a klímaváltozás jegyében ezt talán mégsem kellene.

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2019. június 27.
Tisztelettel,
Magyar Zoltán
országgyűlési képviselő
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